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Jie (Jessie) Dong 

Beijing 

+86 10 8560 6482 

jessie.dong@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Mergers and acquisitions 

◼ Outbound investment 

◼ Foreign direct investment 

◼ General corporate 

◼ Energy and minerals 

◼ Banking and finance 

◼ Private equity and venture capital 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Dong specializes in mergers and acquisitions, outbound investment, and foreign direct 

investment involving a wide range of industries such as high-tech, manufacturing, energy, natural 

resources, and healthcare.  Ms. Dong has represented a number of leading domestic enterprises and 

funds in cross-border mergers and acquisitions, many of which are complex transactions such as 

acquisitions of overseas listed companies, privatization and delisting, public auctions, as well as 

large-scale cross-border transactions where the target assets were located in more than ten 

jurisdictions.  Ms. Dong has also represented banks and enterprises in a number of bank financing 

projects, including M&A loans and refinancings. 

EDUCATION 
Ms. Dong received a Juris Doctor degree from Tulane University in 2014 and a Master of Law degree 

from University of Southern California in 2011. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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董劼 

北京 

+86 10 8560 6482 

jessie.dong@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 兼并和收购 

◼ 境外投资 

◼ 外商直接投资 

◼ 一般公司事务 

◼ 能源、矿产 

◼ 银行和金融 

◼ 私募股权和风险投资 

工作经历 

董劼律师专长于兼并和收购、境外投资、外商投资，涉及高科技、生产制造、能源、自然资

源、医药健康等行业。董律师从执业以来已代表多家领先的境内企业和基金参与和完成诸多

跨境的兼并收购和投资融资项目，其中包括复杂的境外上市公司收购、私有化退市、公开竞

购等交易类型，也包括标的资产分布于数十法域或交易金额达数十亿美元的大型跨境交易项

目。董律师亦曾代表银行和企业完成多个银行融资项目，包括并购贷款、再融资等。 

在加入汉坤律师事务所之前，董律师曾在一家美国律师事务所担任资深管理律师并曾在其他

知名律师事务所工作。 

教育背景 

董劼律师 2014 年毕业于美国杜兰大学，获得法学博士学位（J.D. Cum Laude)；2011 年毕业于

美国南加州大学，获得法学硕士学位（LLM）。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


